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Kiss Zsóka 

 

Időrendi bontás: 

2013.09.24. – ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

2013.09.25. – ELTE 5vös 5 km 

2013.10.09. – KCSSK TTK-TÓK Kari Diákbizottsági Alakuló Közgyűlés 

2013.10.16. - KCSSK TTK-TÓK Kari Diákbizottsági ülés 

2013.10.17. – Nedves Est 

2013.10.21. – KCSSK Kollégiumi Küldöttgyűlés 

2013.10.22. – Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat Küldöttgyűlése 

2013.11.07. – KCSSK TTK-TÓK Kari Diákbizottsági ülés 

2013.11.26. - Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat Küldöttgyűlése 

2013.11.28. – Bevonó délután 

Elsőként a TTK Hallgatói Önkormányzatbeli adminisztrációval kapcsolatos problémáim 

megoldásáról írnék: a belépőkártyám szeptember hónap folyamán nem működött, ezt a problémát 

jeleztem Ágoston Dórának, titkárunknak, illetve a tisztségviselői listára való felvételem is megtörtént, 

így végre zökkenőmentesen kapom meg a tisztségviselői információkat. A levelezőrendszer változása 

nekem is okozott problémákat, igyekszem mihamarabb megtanulni az új rendszert. A tablófotóm 

elkészült, a honlapra sikeresen feltöltöttem a képet. Fogadóóráimat egytől-egyig megtartottam.  

2013. 09. 24-i küldöttgyűlés másnapján került megrendezésre az ELTE 5vös 5 km futóverseny, ahol 

terelőként vettem részt a rendezvény lebonyolításában.  

A 2013 őszi Nedves Est október 17-én került lebonyolításra. Itt a ruhatár-koordinátori feladatkört 

vállaltam el, 6 hallgató közreműködésével. Az előzetes munkálatokban is részt vettem, ezzel segítve a 

gördülékenyebb munkavégzést. Nedves Estről szóló beszámolómat továbbítottam.  

2013. 10. 09-én került megrendezésre a KCSSK TTK-TÓK Kari Diákbizottsági Alakuló Közgyűlése, ahol 

diákbizottsági póttagnak választottak meg a részt vevő kollégisták. Elsőként október 16-án ülésezett a 

diákbizottság, ami a kollégium őszi rendezvényeiről, a diákbizottság elkövetkező feladatairól szólt. 

21-én zajlott az első össz-KCSSK-s küldöttgyűlés, ahol Bársonyi István igazgató úr tájékoztatóját 

hallhattuk. Külön TTK-t érintő ügyről ezen üléseken nem volt szó. 



A Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat első küldöttgyűlése október 22-én zajlott a Kőrösi Csoma 

Sándor Kollégiumban, a második november 26-án a Vezér úti Kollégiumban. A két küldöttgyűlés 

témája azonos volt: elnöki beszámolót, Hallgatói Önkormányzati beszámolót, a KolHÖK éves 

munkatervét hallhattuk.  Az elhangzott témák közül kiemelnék néhányat: szó volt a kollégiumi 

üzemeltetések kiszervezéséről, ám a probléma még nem megoldott, egyelőre tervezetek születtek az 

üggyel kapcsolatban. A kollégiumi rendezvénynaptár szerkesztése még folyamatban van. A KolHÖK 

Alapszabályának újraírása szintén a végéhez közeledik. Szó volt jövőbeli fejlesztésekről a kollégiumi 

honlapon, új funkciók bevezetéséről, mely minden kar hallgatója számára hasznos lesz (pl. 

útitárskereső program kivitelezése a jövőben).  Véleményem szerint a téli időszakra vonatkozó egyik 

legfontosabb dolog a takarékoskodási kampány, mely rövidesen kezdetét veszi. E kezdeményezés 

során ösztönözni szeretnénk a hallgatókat a spórolásra a kollégiumi szolgáltatások terén (pl. fűtés, 

elektromos áram). Ebben jómagam is aktívan részt szeretnék venni.  

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat! 

Budapest, 2013. 11. 29.  

Kiss Zsóka 

Kollégiumi biztos 

 

 

 


